

ព័ត៌មាននេះត្រូវបានបកប្រែដោយប្រើកម្មវិធីបកប្រែប្រែប្រួលឬកម្មវិធីតាមអ៊ិនធឺណិតផ្សេងទៀត។ សូមអភ័យទោសរាល់កំហុស។

៦-២៩-២០

គ្រួសារស៊ីអេសភីជាទីរាប់អាន៖

ចាប់តាំងពីការចេញផ្សាយផែនការរបស់សាលារដ្ឋកូឡុំបៀសសម្រាប់បើកជាថ្មីនៅរដូវស្លឹកឈើជ្រុះមានការពិភាក្សាជាច្រើនអំពីរបៀបមុខ។ ផែនការដែលបានចេញផ្សាយនៅថ្ងៃទី ២២ ខែមិថុនាបានលើកទឹកចិត្តឱ្យពាក់ម៉ាស់។ យើងបានទទួលការឆ្លើយតបពីក្រុមគ្រួសារគ្រួសារអ្នកដឹកនាំនិងបុគ្គលិក។ យើងបានដំណើរការនូវអ្វីដែលត្រូវបានចែករំលែកជាមួយយើង។ បន្ទាប់ពីការពិភាក្សាជាច្រើនស្រុក និង រំពឹងថាសិស្សនឹងពាក់ម៉ាស់ហើយយើងគោរពនិងយល់ថានឹងមានការលើកលែងព្រោះមិនមែនសិស្សទាំងអស់នឹងអាចពាក់ម៉ាស់បានទេ។

ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងនឹងពិចារណាលើបទប្បញ្ញត្តិមួយដែលអាចតម្រូវឱ្យពាក់ម៉ាស់មុខ។ ប្រសិនបើបានអនុម័តសាលារៀននឹងអនុវត្តតាមបទបញ្ជាហើយស្វែងរកការណែនាំអំពីការលើកលែងដែលអាចមាន។

ស្រុកបន្តឃ្លាំមើលមេរោគនិង ធ្វើការកែតម្រូវ នៅពេលអ្វីៗផ្លាស់ប្តូរ។ នេះជាផែនការគិតត្រឹមថ្ងៃទី ២៩ ខែមិថុនា។

ជាមួយនឹងការកែសំរួលនេះ ស្រុកកំពុងពន្យារពេលផុតកំណត់សម្រាប់ការជ្រើសរើសជំរើសរបស់អ្នកផ្ទាល់ឬការណែនាំតាមអ៊ិនធឺណិតសម្រាប់រដូវស្លឹកឈើជ្រុះដល់ថ្ងៃទី ៦

ខែកក្កដា ។ គ្រួសារអាចដាក់កម្រងសំណួរចុះឈ្មោះចូលរៀនវិញហើយប្រព័ន្ធនឹងរក្សាការឆ្លើយតបចុងក្រោយដែលបានដាក់ជូន។

ស្រុកនឹងបន្តផ្សព្វផ្សាយនិងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មានអំពីការបើកឡើងវិញនៅរដូវស្លឹកឈើជ្រុះតាម [គេហទំព័រ www.cpsk12.org/fall2020](#) ។

អ្នកអាចបំពេញកម្រងសំណួរនៅទីនេះ៖ <https://web.cpsk12.org/survey/login.php> ឬចូលទៅក្នុង [វិបផគ ចលគ្រួសារស៊ីអេសភី](#) បន្ទាប់មកជ្រើសរើសរូបតំណាងជម្រើសចុះឈ្មោះចូលរៀនឆ្នាំ ២០២០-២០២១ ។

អ្នកនឹងត្រូវការលេខសំដៅនិងលេខសំដៅ។ អាណាព្យាបាលត្រូវបានផ្ញើសាររ៉ាំងដិកដោយមានអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណអាណាព្យាបាលរបស់ពួកគេកាលពីសប្តាហ៍មុនដើម្បីជួយបំពេញកម្រងសំណួរ។ លើសពីនេះទៀតលេខសម្គាល់និស្សិតរបស់កូនអ្នកគឺដូចគ្នានឹងលេខអាហារថ្ងៃត្រង់របស់ពួកគេដែរ។

អាណាព្យាបាលចូលក្នុងប្រព័ន្ធ CPS ជាលើកដំបូងប្រើអ៊ីម៉ែលនៅលើឯកសារជាមួយស្រុកជាលេខសម្ងាត់របស់ពួកគេ។ ប្រសិនបើអ្នកបានចូលប្រព័ន្ធ CPS

ពីមុនអ្នកនឹងត្រូវបានជម្រុញឱ្យផ្លាស់ប្តូរពាក្យសម្ងាត់របស់អ្នកនៅពេលនោះ។ ស្រុកមិនដឹងលេខសំដៅថ្មីរបស់អ្នកទេ។ ប្រសិនបើអ្នកបានតំឡើងលេខសម្ងាត់អ្នកអាចស្តារលេខសំដៅរបស់អ្នកតាមរយៈតំណភ្ជាប់ភ្លេចលេខសម្ងាត់របស់ខ្ញុំបើមិនដូច្នោះទេលេខសម្ងាត់របស់អ្នកនឹងត្រូវបានកំណត់ឡើងវិញតាមរយៈគុជន្តយស៊ីអេសភី។ អ្នកអាចប្រើតំណភ្ជាប់ខាងក្រោមដើម្បីជួយអ្នក។

ភ្លេចលេខសម្គាល់ខ្ញុំ៖ <https://web.cpsk12.org/cpsonline/familyupdate/familyupdate.php#>!

ភ្លេចលេខសម្ងាត់របស់ខ្ញុំ៖ <https://launchpad.classlink.com/resetpassword?scod=CPSFamilies>

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការជំនួយបន្ថែមឬមានសំណួរសូមទាក់ទងការិយាល័យជំនួយតាមរយៈលេខ ៥៧៣-២១៤-៣៣៣៣ ។

សូមអរគុណចំពោះការគាំទ្រនិងភាពបត់បែនរបស់អ្នកនៅពេលយើងបន្តរុករកបញ្ហាប្រឈមនៃការរាតត្បាតរាតត្បាតជាសកល។

សាលារដ្ឋ កូឡុំប៊ិច

១៨១៨ ដាប់ប៊ិលលីផ្លូវ

កូឡុំប៊ិច, MO ៦៥២០៣ [www.cpsk12.org](http://www.cpsk12.org) | [www.cpsk12.org/fall2020](http://www.cpsk12.org/fall2020)